

Referat fra Vejle BridgeCenter`s bestyrelsesmøde Tirsdag den 21 juni 2016 kl 17.30

Alle fremmødte, dog Flemming sent med fiberskade. Vi så ham i forbifarten.
Ud over bestyrelsen er Webmasteren Peter Lyon til stede.

Pkt 1 : Økonomi. Status.

Vi har siden sidst investeret i bridgemate og computer dertil samt ny kortblandemaskine.
Ligeledes er det planlagt at indkøbe bærbar til indtastning spc ved åben hus.
Bærbar bruges også af Flemming J. til planlægning af turneringer mm.
Distritsarbejdet evt også (skal de betale evt internetopkobling?)
Den indkøber Mads Kirstein og hjælper med at installere div software der spiller med resten af systemet.
Indestående dd er 140.000 kr efter disse investeringer.
Kontoudtog forelagt forsamlingen.

Pkt 2 : Indkøb:

“præsenteres” ikke idag , men det aftales at det bliver installeret uge 29-30, af ovenstående og evt interessede.

Pkt 3 : Hjemmeside.

Spiller.

Vi mangler kursus i at de enkelte spilleafdelinger (i øverste bjælke) kan redigere efter behov.
Venstre menubjælke (og forsiden) skal redigeres af Peter Lyon.
Skal de enkelte spilleafdelinger have en menu i øverste linie eller er det ikke nødvendigt?
Måske skal medl liste for de enkelte spilleafdelinger står der. Diskuteres til næste møde.

Pkt 4: Samkøring af klubbernes medlemregistre mm den nye klub.

Halter, vi spørger Flemming om hvad situationen er. Der mangler i følge FJ kun noget knofedt i form af nogle manuelle indtastninger mm. Vil blive foretaget senere på sommeren.

Mesterpoints, handicap ajourføring, skulle fungere allerede.

Navn (klør 10 figurerer) ved forbundet kan vi få det ændret. I følge FJ sker det efter lbd opdateringer i de forskellige klubber.

Pkt 5: Nøgler Gulkrog. Lister / hvem, mm.

Vi har flere nøgler ude. Dem der ikke er “aktive” hentes hjem ved Otto.

Otto har forfattet liste som forsøges ajourført.

Papirer med fuldmagt til nøgler hentes ved Gulkrog og vi forespørger om procedure.

Pkt 6: Godkendelser ved Vejle Kommune.

Godkendt. Aftale med Gulkrog halter, men kommer efter sommerferien, gr nyt personale.

Vi afventer.

Pkt 7 : reparation bridgeborde , 2-3 muligheder forelægges.

2 modeller vises, hvor skruerne hhv er forlænget (BL)

eller udskiftet med gennemgående (Preben Thaysen).

Mia H. har idag bord med, der er opgraderet, det sv t Preben Thaysens metode dog med skrue hoveder der ikke er forsænkede. Forsorgen kikker på at producere nye borde evt.

Pkt 8 : Kortblandemaskine. Kortlægnings plan udarbejdes og regler herfor.

Som udgangspkt blander man ikke dage hvor man selv spiller.

Vi aftaler foreløbigt at Ulla blander til mandag aften og torsdag.

Flemming til de resterende tre spilleafdelinger.

De 2 pågælden er som løn herfor kontingentfrie.
Evt flere oplæres i den ædle kunst.

Pkt 9 : Bridgemate , se pkt 2.

Pkt 10: Åben huse. Mødetid, skal vi ikke indføre mødetid 10 min i 19.00 for at undgå at der er så hektisk omkring start. Forslag fra Otto. Flemming imod. Mødetelefon med svarer?
Med laptop hvor medlemmerne ligger i forvejen vil oprettelsen af turnering foregå mere gelinde, og vi prøver at få FJ til at uddelegere mere end han gør for nuværende.

Næste møde planlagt til et par uger før sæsonstart formodentligt en tirsdag inden dropin.
Herom vender jeg tilbage.

Referat ved Bo Lisbjerg.